

Anmeldung zum **intensiven** Deutschkurs für das **ganze Semester** (optional)

Application for the **semester-long intensive** German course (optional)

For Visiting Students ONLY (Exchange Students and Freemovers)

Kursdauer: Teilnahme während des gesamten Semesters (18 Stunden pro Woche)

Kursbeginn: Wintersemester: Mitte September

Sommersemester: Mitte März

Der Kurs beginnt mit einem Einstufungstest (screening). Die Teilnahme am Test ist obligatorisch!

Course duration: Attendance during the complete semester (18 hours per week)

Start of classes: Winter semester: mid-September

Summer semester: mid-March

The course begins with a language screening test. It is mandatory to take this test!

Name, Vorname:

Name, First name:

Heimat-Universität:

Home University:

Semesterauswahl:

Semester of course:

Ich melde mich hiermit verbindlich für den Sprachkurs an.

Im Falle einer Zulassung als Freemover bestätige ich, dass ich die Zahlung für den Kurs durchführe, sobald ich die Zahlungsaufforderung erhalte. Die Gebühr beträgt 300€.

Im Falle einer Ablehnung als Freemover wird diese Anmeldung automatisch ungültig.

I hereby register bindingly for the German language course.

In the case of admission as a Freemover student I confirm that I will make the payment for the course as soon as I am sent the information to pay for it. The course fee is 300€.

In the case of a refusal of the Freemover admission, this application will automatically become invalid.

Datum / Date

Unterschrift / Signature